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Interpelacje !

1. Mieszkaricy uliry Zyznej domagajq siq pol4czenia tej ulicy bezpoSrednio z ulic4 Torurisk4. Plany
wybudowania tego l4cznika byty podobno jui w 2AL2r. To pol4czenie spowoduje poprawe bezpieczefstwa
mieszkanc6w tej uliry.

2. Mieszkanry ulicy Pochylej wnioskuja o jej o6wietlenie. Th miejska ulica nie posada chodnika
i w znacznej czqfci prowadzi przez las. Ofwietlenie spowoduje poprawe bezpieczeristwa, w,rlaszcza
pieszych.

3. Mieszkar[cy ulicy Pochy]ej i Zyznejprosz4 o wybudowanie chodnika na ulicy Pochyle, chociaZby do

wysoko6ci wjazdu do Urzqdu Celnego. Poruszaj4ce siq tam auta a nilaszcza TIR-Y zagraLaiE

bezpieczer{stwu zwlaszcza pieszych.

4. Mieszkancy ulicy ZyznejwnioskujE o poloienie dywanika asfaltowego na swojej ulicy, na odcinku gdzie

go jeszcze nie poloiono.

5. Lokatorzy niedawno w5tremontowanej przez miasto kamienicy przy ul. Cyganka 24, wnioskujE
o uruchomienie korzystania przez nic z cieplej wody . MPEC- Sp. z o.o. wykonal przy*4cze z ogrzewaniem,

zaloZono liczniki na pob6r cieplej wody ale }okatorzy z przyczyn sobie nie wiadomych nie mogE w pehri

korzystad z miejskiej infrastruktury cieplowniczej.

6. Po raz kolejny wnioskujq do Urzqdu Miasta o likwidacjq wysypiska Smieci zlokalizowanego na

opuszczonej dzialce przy ul. Srebrnej w samym centrum m.iasta.

7. W zwiq{u z planami przebudowy alei Jana Pawla II oraz informacjami, 2e jednyrr z gtr6wnych cel6w jest

spowolnienie uspokojenie ruchu na tej arterii prosze o wyjaSnienie czy ten zabieg nie bqdzie skutkowal

zwiqkszeniem emisji spalin z samochod6w wolno poruszaj4cych siq b4clZ stoj4cych w korkach?

/-\
'1g.7trvlajqc na uwadze alerty od mieszkaric6w ul. Brzezinowej w zakresie budowy nawierzchni wraz z jej

)iofilowaniem na odcinku od ul. Szkolnej do Mielqcinskiej. Wnoszq o wyja6nienie dlaczego Urz4d Miasta
jako inwestor nie zadbal o mieszkaric6w tejie ulicy, kt6rzy to sA narazeni na zalewanie wod4 opadow4.

Jakie Srodki zostaly wydane na projekt i budowq calkowicie nie funkcjonalnej z punknr widzenia

odprowadzania deszcz6wki dro gi.
Kto bqdzie ponosil koszty naprawy drogi ? a w zasadzie przywr6cenia jaj funkcjonalno6ci jaki koszty

odszkodowari dla mieszkaric6w? kt6rzy bez swojej winy ponosz4 konsekwencjq Zle wykonanej kanalizacji

odplywowej. Jako inwestor Urz4d Miasta winien dochowad wszelkiej naleiytej staranno6ci tak w doborze

firrry projektowej jaki firrny wykonawczej. Wnoszq zatem o dokonanie stosownei zgodnej ze sztukq

budowlanq korekty tu&iei naprawy drogi wraz z odplywem deszcz6wki.

Kwestia ta dotyczy w szczeg6lnoSci 3 rodzin, kt6rych posesje poloione s4 Przy uI. Mielqcinskiej 72 c ,

parisn+a Marioli i Piotra Skruszewicz, Malgorzaty i Zbigniewa Malinowskich, Beaty iJSzefaPy0ak.
Z powaianiem
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